
Sprawozdanie 

z międzysesyjnej działalności Burmistrza 

za okres od  25 października 2024 r. do 27 listopada 2024 r. 

 

25.10.2024r. uczestniczyłem w obchodach Jubileuszu 90-lecia powstania Szkoły 

Podstawowej w Janowcu Kościelnym. 

26.10.2024r. odbyła się uroczysta przysięga wojskowa prowadzona przez 16 Brygadę 

Zmotoryzowaną w Załuskach. 

28.10.2024r. brałem udział w Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania „Brama Mazurskiej Krainy”. 

04.11.2024r.  z Panią Kierownik Wydziału TI Haliną Piotrkowską i Panią Inspektor Ewą 

Jodko-Bogulas byliśmy sprawdzić postępy prac przy budowie sali  SP nr 1 oraz dróg w 

miejscowościach Piątki i Tatary. Tego dnia brałem udział w Sesji Miejskiej Rady Seniorów, 

w której uczestniczyli Dyrektor MOPSu, NOKu oraz MOSiRu. 

05.11.2024r. razem z Dyrektor MOPSu, Księgową MOPSu oraz Skarbnik Miasta 

omawialiśmy sprawy dotyczące budżetu. 

06.11.2024r. odbył się uroczysty apel z okazji Narodowego Święta Niepodległości podczas, 

którego miało miejsce wręczenie Chorągwi Wojska Polskiego 16 Brygadzie 

Zmotoryzowanej.  Następnie uczestniczyłem w otwarciu nowego sklepu PSS Społem. Tego 

dnia odbyła się również Sesja Nadzwyczajna Rady Miejskiej.  

08.11.2024r. pojechałem do Działdowa na Zgromadzenie członków EZG Działdowszczyzna 

oraz Posiedzenie Zarządu EZG Działdowszczyzna. 

12.11.2024r. wraz z Dyrektorem MOSiRu oraz NOKu spotkałem się z żołnierzami Wojsk 

Obrony Terytorialnej oraz Konradem Księżniakiem – Prezesem Stowarzyszenia „Jedno 

życie”. Spotkanie dotyczyło organizacji gali walk Fight Night.  

14.11.2024 r. uczestniczyłem w koncercie „Seniorzy Seniorom” z okazji Światowego Dnia 

Seniora, który odbył się w Kinie Wenus. 

16.11.2024 r. odbył się Turniej koszykówki 5x5 Hala MOSiR zorganizowany przez 

Młodzieżową Radę Miasta. 

18.11.2024 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami Związku Emerytów i Rencistów 

Pożarnictwa RP. Podczas spotkania omówione zostały możliwości nawiązania współpracy 

oraz uczestnictwa członków związku w życiu społecznym naszej gminy. 

19.11.2024 r. spotkałem się z przedstawicielami Stowarzyszenia Nidzica Biega. 

21.11.2024 r. uczestniczyłem w Urzędzie Miejskim w Nidzicy w spotkaniu z 

przedstawicielami PKP, tego dnia brałem również udział w posiedzeniu Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Nidzicy. 



22.11.2024 r. uczestniczyłem w spotkaniu z pracownikami MOPSu, które zostało 

zorganizowane  z okazji Dnia Pracownika Socjalnego. 

23.11.2024 r. uczestniczyłem w otwarciu krytego lodowiska w naszym mieście. 

Przedsięwzięcie cieszy się zainteresowaniem zarówno dzieci jak i osób starszych. 

25.11.2024 r. brałem udział w 51 Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Gmin RP 

Euroregion Bałtyk oraz spotkałem się z zarządcami wspólnot mieszkaniowych. 

26.11.2024 r. spotkałem się z dyrektorem GHG oraz Przewodniczącą Miejskiej Rady 

Seniorów Panią Teresą Olszewską; wziąłem udział w Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Bezpieczeństwa. 

27.11.2024 r. razem ze Starostą Nidzickim spotkałem się ze związkowcami firmy GHG w 

Nidzicy oraz Panem Wojciechem Kowalskim  - Członkiem Prezydium/Sekretarzem NSZZ 

Solidarność Regionu Warmińsko-Mazurskiego. Również tego dnia wziąłem udział w 

spotkaniu Miejskiej Rady Seniorów.  
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